

1.5 - 15.6.2025

#HarbourCity #StitchArrives #LiloAndStitch

© 2025 Disney

史迪仔追蹤送禮 Stitch Social Media Giveaway

於活動期間,顧客追蹤任何一個海港城官方社交帳號,並在個人社交平台分享一張於STITCH ARRIVES!!!任何佈置拍下的照片及在貼文加上指定標籤,即可免費換領指定史迪仔小遊戲工作紙一張。

Customers can redeem one designated Stitch Game Worksheet for free by following any official social media accounts of Harbour City and sharing a photo taken at any installations in "STITCH ARRIVES!!!" on personal social media platform with designated hashtags on the post during the promotional period.



指定標籤 Designated Hashtags

#HarbourCity #StitchArrives #LiloAndStitch

小遊戲工作紙換領 Game Worksheet Redemption

日期 Date: 1.5 – 15.6.2025 時間 Time: 12nn – 8pm

地點 Venue: 海運大廈地下中庭 Atrium, G/F, Ocean Terminal





條款及細則 Terms & Conditions

- 顧客需向工作人員出示追蹤的社交帳號及個人社交平台上分享的貼文紀錄,並讓工作人員驗證,顧客不得異議。
 Customers are required to show the staff the tracked social media accounts and the post records shared on personal social platforms for verification. No objection will be allowed.
- 2. 每日可供選擇的「史迪仔小遊戲工作紙」(下稱「工作紙」) 款式不同,顧客不得異議。
 The styles of "Stitch Game Worksheet" (hereinafter referred to as Worksheet) available for selection vary daily. No objection will be allowed.
- 3. 工作紙每日數量有限,先到先得,換完即止。
- Worksheet quotas apply and redemption is on a first-come, first-served basis while stock lasts.

 4. 於推動期內,每位合資格顧客只限參與此免費換領活動一次。
- Each eligible customer can only participate in this free redemption once during the promotional period.
- 5. 工作紙不可轉售、不能兌換現金或換成其他禮品,並不設退換。海港城置業有限公司有權收回或取消用作轉售用途之禮品。
 Worksheets are not for sale, non-exchangeable for cash and/or other gifts, and are non-returnable. Harbour City Estates Limited reserves the right to collect or cancel the Worksheets used for sale.
- 6. 如工作紙遺失或損壞,海港城置業有限公司恕不負責及補發。
- Harbour City Estates Limited bears no responsibility and no compensation for loss or damage of Worksheet.
- 7. 海港城置業有限公司有權隨時修改條款及細則、更改或終止工作坊及彩繪體驗,毋須就有關更改或終止另行通知。 海港城置業有限公司亦恕不承擔任何有關條款更改或終止所引起的責任。 Harbour City Estates Limited reserves the right to amend or terminate the Workshops and Painting Experience, and terms & conditions at any time without prior notice, and shall not bear any responsibility caused by the amendments or the terminations.
- 8. 如有任何爭議,海港城置業有限公司保留最終決定權。 In case of any dispute, the decision of Harbour City Estates Limited shall be final.

受惠機構 Beneficiary



活動收益扣除成本後將全數撥捐「願望成真基金」。

All proceeds from the event will be donated to "Make-A-Wish Hong Kong" after deducting costs.





查詢 Enquiry: 2118 8666

WhatsApp 5966 8666



追蹤我們 Follow Us



免費登記成為 FREE Register As HARBOUR CITYZEN





